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1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens möte klockan 12:14.

1.2 Val av mötesordförande

Kommunikationsansvarige Wilma Selander nominerar sittande ordförande
Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande. Yrsa godtar nomineringen.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Då sittande sekreterare Jonas Lazrak inte är kapabel till att protokollföra
under detta möte, så nominerar mötesordförande Yrsa, sittande kassör Ar-
min Shafiei till mötessekreterare. Armin godtar graciöst nomineringen.

Mötet väljer Armin Shafiei till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Sofie Fröjdman
Karolina Söderberg
Douglas Andersson

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Jonas Lazrak

1 Justeras:

Sofie Fröjdman
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Sittande sekreterare Jonas Lazrak, som aldrig har agerat som
justeringsperson förut, ställer gladeligen upp som justeringsperson.
Ledamot Sofie Fröjdman tycker också att det låter kul och ställer därför
också upp som justeringsperson.

Mötet väljer Jonas Lazrak och Sofie Fröjdman till justeringspersoner.

Justeringsdatumet förslås att sättas till 3 januari 2023.

Mötet väljer justeringsdatumet till 3 januari 2023.

2 Föregående protokoll

Under föregående möte så diskuterades alla gällande motioner som skulle tas
upp under det kommande SM. Motionssvaren till motionerna behövde skrivas
och vilka som skulle skriva de samt vad som skulle stå i motionerna behövdes
bestämmas. Middagar med andra sektionsstyren togs upp och vilka datum
som skulle passa för att ha de middagarna. Det pratades om sektionens
födelsedag och hur det gick med firandet av den. I sin helhet verkade allting
ha varit lyckat. Styrets styrelsefoton på alla medlemmar har tagits, men inte
suttits upp ännu. Alla i Tolvan längtar desperat efter våra fina ansikten uppe
på väggen, så när de ska sättas upp togs också upp på mötet.

3 Uppdateringar månadsrapporter

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir startar med att berätta om hur hon har
hållit i sektionens November-SM och att hon har varit på styrelsemiddag
med styret för Elektrotekniksektionen. Hon var även med och bjöd sektions-
medlemmar på tårta i Tolvan under sektionens stora födelsedag. Sedan har
hon deltagit i PNS-möte och Elektros SM.

Ledamot Karolina Söderberg har även hon bjudit sektionsmedlemmar
tillsammans med Yrsa på tårta i Tolvan. Hon har dessutom varit med på
November-SM där hon blev vald till SSO1, samt varit med JML-gruppen
och deltagit i PNS-mötet. Som Yrsa så har hon varit med på middagen med

1Studerandeskyddsombud

Justeras:

Jonas Lazrak

2 Justeras:

Sofie Fröjdman
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styret för Elektroteknik.

Appendix Douglas Andersson har varit med på middagen med Elektrostyret
och serverat tårta på sektionens födelsedag på KTH-campus i Flemingsberg.
Även Douglas var på November-SM där han blev vald till Fø Foch
närvarat på Elektrosektionens SM för att se vilka hans Fø F-kollegor skulle
bli.

Ledamot Sofie Fröjdman har varit på ett dialogmöte med Alice Marshall
inför ett equality-forum. Sofie har tillsammans med resterande styrelsemed-
lemmar varit med på middagen med styret för Elektroteknik och deltagit i
ett JML-möte och ett PNS-möte där hon hjälpte ordförande för JML, Julia
Osswald att förbereda frågor inför
workshopen som hölls under PNS-mötet för alla PNS-medlemmar som när-
varade.

Kommunikationsansvarige Wilma Selander har varit med på sektionens November-
SM, serverat tårta på KTH-campus i Flemingsberg och varit med på mid-
dagen tillsammans med Elektrostyret. Hon har också deltagit i PNS-mötet
tillsammans med resterande styre. Utanför alla middagar och möten så har
Wilma skrivit
nyhetsbrev och finslipat på lucka 3 i adventskalendern.

Vice ordförande You Gustafsson har deltagit i planerandet och firandet av
sektionens födelsedag, November-SM och middagen med Elektrostyret. Ut-
anför det så har hon planerat och hållit i PNS-mötet som alla i styret och de
flesta nämndordföranden deltog i. Nu planerar You att förbereda inför det
nästa och sista PNS-mötet.

Sekreterare Jonas Lazrak har tyvärr pågrund av sjukdom missat November-
SM men lyckades närvara på PNS-mötet och middagen med Elektrostyret.
Utöver detta så har Jonas skrivit en hel mängd protokoll som nu ligger uppe
på hemsidan och deltagit i Elektrosektionens Val-SM.

Kassören Armin Shafiei har varit på PNS-mötet, deltagit i
elektrosektionens Val-SM samt varit med på middagen med Elektrostyret.
Då Jonas var sjuk så har Armin även debuterat som sekreterare under
November-SM. Som vanligt så har det funnits någon bokföring eller två att
göra också.

Justeras:

Jonas Lazrak

3 Justeras:

Sofie Fröjdman
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4 Diskussionspunkter

4.1 Extra-SM

Ett extra SM ska hållas där propositionen gällande ändringar i stadgarna
för val av KF2 ledamot ska röstas igenom. Ett rimligt datum för detta SM
diskuteras, och verkar landa på 6:e Februari 2023.

4.2 Styrelsemiddagar

En styrelsemiddag med både det gamla och det nya styret för Elektroteknik
ska äga rum i början av året, så ett exakt datum för det måste bestämmas.
Datumet planeras till att bli 7:e Februari 2023. Kassör Armin trollar snabbt
fram ett ark med sektionens budget och påminner om att det även bör plane-
ras fram hur många middagar som ska hållas baserat på återstående budget
för detta verksamhetsår.

4.3 TF-sittning

Nu i vår ska en TF-sittning äga rum, och därav anser ordförande Yrsa att
första steget i denna process är att planera in ett möte med Elektrostyrelsen
gällande genomförande av sittningen m.m. innan jullovet. Yrsa har sedan in-
nan, bokat Gasquen inför denna sittning. Mitt under diskussionen försvinner
Jonas för att göra någon skolgrej via zoom, och Yrsa får något telefonsamtal
som hon behöver ta. När Yrsa är tillbaka diskuteras TF-sittningen gällan-
de jobbformat och någon bra planering inför den, samt att en gruppchatt
behöver skapas med de som är involverade i detta.

4.4 Musikhjälpen

Styret har valt att skapa en bössa för insamling till musikhjälpen. Wilma
säger att hon kan ta på sig det uppdraget och få ut det på sociala medier.

5 Övriga frågor

Yrsa tar kort upp att hon kan sätta sig och pyssla med julkorten för att få
de utskrivna. Wilma säger att man nog kan lösa det via PostNord som kan
skriva ut julkort.

6 Nästkommande möte

Tid och plats för nästkommande möte kommer att bestämmas i chatten.
2Kårfullmäktige

Justeras:

Jonas Lazrak

4 Justeras:

Sofie Fröjdman
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7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir förklarar mötet avslutat klockan 13:15.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Jonas Lazrak

5 Justeras:

Sofie Fröjdman
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